

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MARCH 3, 1983
(89)

[Text]

The Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs met at 3:37 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. David Weatherhead, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Berger, Halliday, Mrs. Killens, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. Marceau, McCauley, McGrath, Schroder and Weatherhead.

Alternates present: Messrs. Dantzer, Daudlin and Mrs. Mitchell.

The Committee resumed consideration of its organization matters in relation to S.O. 69(2) and 69(4)(a). (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, March 1, 1983, Issue No. 57*).

The Committee resumed consideration of the motion of Mr. Schroder,—That Gary McCauley be elected Chairman of this Committee.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

On motion of Mr. Schroder, it was ordered,—That 3,000 additional copies of the Committee's report on wife battering (Issue No. 34 with special cover) be printed.

Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*) moved,—That a change of witness or a subject-matter different in substance from that agreed to by the steering committee and approved by the whole committee, not be permitted unless 48 hours notice is given, or unanimous consent is obtained.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

At 3:49 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 3 MARS 1983
(89)

[Traduction]

Le Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales se réunit aujourd'hui à 15h37 sous la présidence de M. David Weatherhead (président).

Membres du Comité présents: MM. Berger, Halliday, M^{me} Killens, M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*), MM. Marceau, McCauley, McGrath, Schroder et Weatherhead.

Membres remplaçants présents: MM. Dantzer, Daudlin et M^{me} Mitchell.

Le Comité reprend l'étude de ses questions d'organisation relatives aux dispositions 69(2) et 69(4)a) du Règlement. (*Voir procès-verbal et témoignages du mardi 1^{er} mars 1983, fascicule n^o 57*).

Le Comité reprend l'étude de la motion de M. Schroder,—Que Gary McCauley soit élu président du Comité.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

Sur motion de M. Schroder, il est ordonné,—Que l'on imprime 3,000 exemplaires additionnels du rapport du comité sur les femmes battues (fascicule n^o 34 avec couverture spéciale).

M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*) propose,—Qu'un changement de témoin ou l'adoption d'un sujet différent en substance de celui qui a été adopté par le Comité directeur et approuvé par le comité plénier ne soit pas autorisé à moins d'un avis de 48 heures ou d'un consentement unanime.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

A 15h49, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Judith A. LaRocque

Clerk of the Committee